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OR-RM.0012.2.31.2022 

 

Protokół Nr 11/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 28 listopada 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego wprowadzono zmiany. 

Dokonano zmiany porządku posiedzenia poprzez zamianę punktu 2 z punktem 4. 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku posiedzenia: 

 

Za – 9 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2023 rok. 

4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2022.  

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

celów wymiaru podatku rolnego na terenie gminy Koronowo na rok 2023.  

 

Radna Elżbieta Mojzesowicz zaproponowała, aby stawka podatku wynosiła 61,00 zł.  

Radny Patryk Bociek zauważył, że nie można traktować przedsiębiorców i rolników 

w jednakowy sposób. Propozycja radnego, to pozostawienie stawki podatku rolnego 

na poziomie zaproponowanym w projekcie uchwały przez Burmistrza Koronowa, czyli 61,50 

zł.  

Przedstawiciel rolników poinformował zebranych, że zebrane plony na dobrych gruntach są 

na przyzwoitym poziomie. Z kolei na gruntach gorszych plony były słabe. Ceny zboża 

uzależnione są od zboża, które napływa z Ukrainy. Dlatego musimy myśleć 

o bezpieczeństwie żywnościowym. Przedstawiciele rolników opowiedzieli się za stawką na 

poziomie 61,00 zł.  

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o ustalenie stawki 

podatku rolnego na poziomie 61,00 zł. 

Głosowanie w sprawie wniosku 

Za – 8 głosów 

Przeciw – 1 głos 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Przedstawiciele rolników poruszyli problem dużej ilości wilków w lasach, co powoduje, że 

cała zwierzyna wychodzi na pola i niszczy uprawy. Ponadto poruszono problem działalności 

kół łowieckich. Myśliwi mogą wchodzić na pola rolników bez pozwolenia właściciela. Sprawa 

działalności kół łowieckich zostanie podjęta na wspólnych posiedzeniach komisji rady. 

Przewodniczący komisji Tomasz Skotnicki zaproponował, aby w planie pracy komisji na rok 

2023 w miesiącu lutym zamieścić punkt: Spotkanie z przedstawicielami rolników, Kujawsko-

Pomorskiej Izby Rolniczej, Nadleśnictwa Różanna i kołami łowieckimi w celu omówienia 

problemów związanych z rolnictwem, w szczególności szkodami łowieckimi. 

Ponadto na posiedzeniu komisji poruszono problem działki koło byłej szkoły w Więzownie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski wyjaśnił, iż Gmina Koronowo przegrała 

sprawę o naruszenie posiadania. Pełnomocnik procesowy wystąpił o uzasadnienie tego 
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wyroku, na które oczekujemy. Teraz Gmina wystąpi z wnioskiem w sprawie o wydanie 

własności nieruchomości. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Członkowie Komisji, jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Koronowo 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia  24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o wystąpienie do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie uprzątnięcia terenu parkingu 
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przy drodze krajowej nr 25 między Buszkowem – Młyn, a miejscowością Lucim w kierunku 

Koszalina. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 9 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Radny Mariusz Weleziński poruszył sprawę likwidacji laboratorium przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Koronowie. Radny uważa, że nie można 

wprowadzać w błąd mieszkańców gminy. Ponieważ próbki będą nadal pobierane 

od pacjentów, tylko będzie je badała firma zewnętrzna, a nie laboratorium przy SP ZOZ 

w Koronowie. Obecnie 10% badań i tak jest zlecana firmom zewnętrznym. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu „Tuszyny 

nad Kanałem Lateralnym” w Koronowie, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu „Tuszyny nad Kanałem Lateralnym” w Koronowie, gm. 

Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w Wilczu, gm. Koronowo. 
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Głosowanie 

Za – 4 głosy 

Przeciw – 1 głos 

Wstrzymało się – 4 głosy 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka numer 86/100, położonej w Koronowie. 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 
2.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka numer 143/2, położonej w miejscowości Łąsko Wielkie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży dla radnych Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews przedstawiła projekt uchwały. 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o pozostawienie diet 

radnych Rady Miejskiej w Koronowie na poziomie obecnym - kwotowo w zaokrągleniu do 

pełnych złotych. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 8 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 1 głos 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/567/18 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 27 czerwca 2018 r. roku w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Koronowo. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2023 rok. 

PLAN PRACY KOMISJI FINANSÓW, BUDŻETU, ROLNICTWA I ROZWOJU 
GOSPODARCZEGO RADY MIEJSKIEJ W KORONOWIE NA ROK 2023 

STYCZEŃ 

1. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Koronowie. 

2. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie Gminy 
Koronowo. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

LUTY 

1. Spotkanie z przedstawicielami rolników, Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, 

Nadleśnictwa Różanna i kołami łowieckimi w celu omówienia problemów związanych 

z rolnictwem, w szczególności szkodami łowieckimi. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

MARZEC 

1. Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność na terenie Gminy Koronowo. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 
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KWIECIEŃ 

1. Wizytacja realizowanych inwestycji na terenie Gminy Koronowo. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

MAJ 

1. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2022. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

CZERWIEC 

1. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

SIERPIEŃ 

1. Wizytacja Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie oraz 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

WRZESIEŃ 

1. Wizytacja zrealizowanych inwestycji gminnych oraz inwestycji będących w trakcie 
realizacji. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych i niezrealizowanych inwestycjach 
w roku 2022. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

PAŹDZIERNIK 

1. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz pozyskanych 

środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 
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LISTOPAD 

1. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2023. 

2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2024. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

GRUDZIEŃ 

1. Analiza projektu budżetu Gminy Koronowo na rok 2024. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

 

4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2022.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za rok 2022 . 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawy bieżące komisji. 

 

Podjęto ponownie temat likwidacji laboratorium przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Koronowie. Wyjaśniono kwestię, iż dla pacjentów nic się nie zmieni. 

Tylko firma zewnętrzna będzie badała próbki. Do wyjaśnienie pozostaje jednak kwestia, gdzie 

będzie mieścił się punkt pobrań. 

Radny Mariusz Weleziński zadał pytanie w sprawie drogi do Karczemki, 400 m tej drogi 

należy do Gminy Koronowo. Padła propozycja, aby ten kawałek przekazać Gminie Dobrcz. 
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6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godzinie 12.40 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji     

                       Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


